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Protokoll Vårterminsmöte 2023

1. Ordförande förklarar mötet öppnat
Ordförande Vilma Larsson förklarade mötet öpnnat och utbringade en skål.

2. Mötesinformation
Ordförande Vilma Larsson informerade om hur mötet skulle gå till och styrelseledamot
Linn Rydberg tillade information angående mötesordning. Ordningsfrågor ställdes
gällande hur en bör gå tillväga under olika situationer under mötet.
Mötet beslutade

att godkänna mötesordningen.

3. Tid och plats för mötet
Ordförande Vilma Larsson meddelade att mötet annonserats enligt stadgarna.
Mötet beslutade

att tid och plats för mötet utlysts korrekt.

4. Val av mötesordförande
Ordförande Vilma Larsson nominerade Sofie Wigren till mötesordförande. Sofie
Wigren godtog nomineringen.
Mötet beslutade

att välja Sofie Wigren till mötesordförande.

5. Val av mötessekreterare
Mötesordförande Sofie Wigren nominerade Lisa Fredriksson till mötessekreterare.
Lisa Fredriksson godtog nomineringen.
Mötet beslutade

att välja Lisa Fredriksson till mötessekreterare.

6. Val av justerare
Astrid Frändberg och Ella Gardner kandiderade.
Mötet beslutade

att välja Astrid Frändberg och Ella Gardner till justerare.

7. Röstlängd
Röstlängden utgjordes av antalet röstberättigade personer i salen och sattes
till 30. Mötet gick tillbaka till punkten då antalet röstberättigade personer
på mötet ändrats. Röstlängden sattes till 31. Mötet gick tillbaka till punkten
ytterligare en gång och satte röstlängden till 29. Ännu en gång gick mötet tillbaka
till punkten och röstlängden sattes till 28.
Mötet beslutade

att godkänna röstlängden.

8. Adjungeringar
Inga adjungeringar förelåg. Mötet gick tillbaka till punkten och beslutade att
adjungera in Hjalmar Mårtensson.



9. Godkännande av föredragningslista
Ordförande Vilma Larsson föredrog föredragningslistan. Det ställdes en fråga
om FREJA var en del av F-sektionen där ordförande Vilma Larsson svarade att
FREJA är en samarbetsförening och att de inte får medel från F-sektionen.
Mötet beslutade

att godkänna föredragningslistan.

10. Meddelanden
Det meddelades om att FREJAs valberedning har gratis klistermärken.

11. Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022
Ordförande Vilma Larsson föredrog verksamhetsberättelsen.
Mötet beslutade

att lägga Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022 till
handlingarna.

12. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2021/2022
Kassör emeritus Hanna Råhnängen föredrog den ekonomiska rapporten.
Mötet beslutade

att lägga Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2021/2022 till
handlingarna.

13. Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022
Ordförande Vilma Larsson förde revisorernas talan i presentationen av revisionberättelsen.
En fråga ställdes om det gjorde något att det stod årsmöte i revisionberättelsen
där ordförande Vilma Larsson svarade att det inte gjorde det.
Mötet beslutade

att lägga Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2021/2022 till
handlingarna.

14. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 2021/2022
Revisorerna yrkade på att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen 2021/2022. Styrelseledamot
Linn Rydberg förklarade vad ansvarsfrihet innebär. Mötet beslutade därefter
att gå tillbaka till punkt 8: adjungeringar.
Mötet beslutade

att bevilja styrelsen 2021/2022 ansvarsfrihet.

15. Information om föreningens ekonomiska status
Kassör Rebecka Eldh föredrog punkten.

16. Fastställande av verksamhetsplan för 2023/2024
Ordförande Vilma Larsson föredrog punkten. Mötet frågade hur strikt detta avgör
den kommande styrelsens arbete och ordförande Vilma Larsson svarade att det
är en riktning och mål som mötet vill att kommande styrelse ska jobba mot.
Mötet beslutade

att godkänna verksamhetsplanen för 2023/2024.

17. Beslut om budget för verksamhetsåret 2022/2023 Kassör Rebecka Eldh föredrog
punkten.
Mötet beslutade

att godkänna budgeten för verksamhetsåret 2022/2023.



18. Propositioner

(a) Proposition angående firmatecknare, andra läsningen.
Ordförande Vilma Larsson föredrog propositionen enligt handlingarna. Ett
par frågor ställdes gällande praktiska lösningar på de ändringar propositionen
innebar.
Mötet beslutade

att bifalla propositionen enligt handlingarna.

(b) Proposition angående krav för att bli medlem, andra läsningen
Mötet beslutade att gå tillbaka till punkt 7: röstlängd. Ordförande Vilma
Larsson yrkar på att bordlägga punkten till efter punkt 18c. Mötet beslutade
att bordlägga punkten till efter punkt 18c. Mötet beslutade att ajournera
mötet till kl 19:00. Mötet beslutade om att gå tillbaka till punkt 7: röstlängd.
Styrelseledamot Linn Rydberg föredrog propositionen enligt handlingarna.
Frågor ställdes om hur detta skulle se ut i praktiken om propositionen röstades
igenom. Mötet diskuterade propositionen.
Mötet beslutade

att bifalla propositionen enligt handlingarna.

(c) Proposition angående medlemsavgift
Ordförande Vilma Larsson föredrog propositionen enligt handlingarna.
Mötet beslutade

att bifalla propositionen enligt handlingarna.

19. Motioner
Inga motioner hade inkommit.

20. Val
Mötesordförande Sofie Wigren informerade om hur valen skulle gå till. Valberedningsledamot
Tilda Gasslander förklarade hur valberedningen, som bestått av Tejal Kumra,
Ellen Andreasson, Ida Björsing, Lisa Fredriksson och Tilda Gasslander, hade
arbetat i valprocessen.

(a) Ordförande
Halv mandatpriod
Valberedningen nominerade Ebba Rakuljic Feldt. Ebba Rakuljic Feldt godtog
nomineringen
Mötet beslutade

att välja Ebba Rakuljic Feldt till ordförande för höstterminen
2023.

(b) Vice ordförande
Valberedningen nominerade Emma Ekberg. Emma Ekberg godtog nomineringen.
Mötet beslutade

att välja Emma Ekberg till vice ordförande för verksamhetsåret
2023/2024.

(c) Kassör
Valberedningen nominerade Lovisa Werselius. Lovisa Werselius godtog nomineringen.
Mötet beslutade

att välja Lovisa Werselius till kassör för verksamhetsåret
2023/2024.



(d) Styrelseledamöter
Hel mandatpriod
Valberedningen nominerade Linn Tufvesson och Lina Nilhammar. Båda godtog
nomineringen. Mötet beslutade att sätta antal styrelseledamöter på en hel
mandatperiod till två stycken.
Mötet beslutade

att Välja Linn Tufvesson och Lina Nilhammar till styrelseledamöter
för verksamhetsåret 2023/2024.

(e) Styrelseledamöter
Halv mandatpriod
Valberedningen nominerade Kajsa Engvall och Vilma Sterner. Båda godtog nomineringen.
Mötet beslutade att sätta antal styrelseledamöter på en halv mandatperiod
till två stycken.
Mötet beslutade

att välja Kajsa Engvall och Vilma Sterner till styrelseledamöter
för höstterminen 2023.

(f) Revisor
Valberedningen nominerade Elin Persson. Elin Persson godtog nomineringen.
Vilma Larsson kandiderade. Mötet beslutade om att sätta antalet revisorer
till två stycken.
Mötet beslutade

att välja Elin Persson och Vilma Larsson till revisorer för
verksamhetsåret 2023/2024.

(g) Valberedning
Valberedningen nominerade Elin Persson. Elin Persson tackade nej till nomineringen.
Tilda Gasslander, Tejal Kumra, Rebecka Eldh och Ida Heijmink kandiderade.
Mötet beslutade att sätta antalet valberedningsledamöter till fyra stycken.
Mötet beslutade att gå tillbaka till punkt 7: röstlängd.
Mötet beslutade

att välja in Tilda Gasslander, Tejal Kumra, Rebecka Eldh och Ida
Heijmink till valberedningsledamöter för höstterminen 2023.

21. Övrigt
Ordförande Vilma Larsson tackar för mötet och tackar sin styrelse för det gångna
året. Sittande styrelsen tackar även ordförande Vilma Larsson för hennes jobb
som ordförande.

22. Mötesordförande Sofie Wigren förklarar mötet avslutat med ännu en skål.

Mötesordförande Sekreterare

Justerare Justerare


